





## 8:20 – 9:10am AP Chinese parents AP中文班俞晓真老师班家长



\*

为了保障早交通的顺畅,本学年**CCS**仍然实行家长轮值。我们只安排那些选择实体课孩子们的家长轮值。为安全起见,来参加轮值的家长需要现场出示<mark>疫苗接种证明或其照片</mark>参与执勤,并且在周六早上**8:20**之前来校签到,请记得戴上口罩。希望每周被通知到的家长积极参与,谢谢您的合作!详情请查看学校网站:www.carycs.org/parents-duty.html

To ensure morning traffic safety, CCS will keep practicing parent's duty each Saturday morning. This year only parents of in-person classes will be assigned and only those willing to show Covid vaccine proof will be allowed to participate. Please arrive on duty before 8:20am and wear a mask. Thank you for your support and cooperation! For more information, please visit: <a href="https://www.carycs.org/parents-duty.html">www.carycs.org/parents-duty.html</a>

签到时间和地点: 8:20am, 学校门口旗杆下

签到联系人: 李新兰

执勤时间: 8:20-9:10am

执勤内容: 按照负责人分派的任务,

到岗位执勤。主要任务是

维持停车场秩序与行人安全。执勤结束后,归还黄

马甲。

Sign-in time and spot: 8:20am,

main entrance near the flagpole

Sign-in coordinator: Ms. Xinlan Li Duty period: 8:20-9:10am

Duty description: Pick up volunteer vest, follow

coordinator's instructions. Direct vehicles

to follow the traffic routes and keep pedestrians safe. Return the vest at the

end.











15xx侧的中文课(除AP班外),5个教室的孩子都从<mark>侧门</mark>进楼,放学。这包括Pre-K(马一)以及drawing 1, 2 的同学, 其余的孩子都是从**IE门**common area接。请家长注意这个变化,千万不要让孩子在任意侧门出入。

Students from room 1500s (Pre-K, Drawing 1 & 2, except AP Chinese) enter and exit using the side entrance. All other students use the main entrance.



请家长和孩子商量好在哪里等待,以免出现家长在carpool,孩子在门口苦等的情况。 Please remind your student the exact pickup location.





请家长<mark>准时</mark>接孩子,尤其是年龄较小的学生。 Please pick up your student on time.



中文学校是非赢利组织,由义工运作,欢迎热心家长积极参与建设和维护,加入义工队 伍大家庭!有意愿者请联系校长邮箱:<u>principal@carycs.org</u>

CCS is a non-profit organization and run by volunteers. Please join our volunteer team and support our school and children! To join, please email our principal @

principal@carycs.org





## Room changes for activity class

Room	11:00 - 11:50 am	12:00 - 12:50 pm	1:00 - 2:30 pm
1502	Chess Entry	Chess Intermediate	
1504	Drawing IIA	Drawing IIB	
1506	Drawing I		
1520	Math Olympiad 1		
1522	Math Olympiad 2		
1524	Math Olympiad Club		Python
1606	Public Speaking		
1608	Public Speaking		
1610	LEGO		
1634	Trombone	Trumpet	
2500	Chinese Dance		
2504	Math Is Fun 2		
2506	Math Is Fun 3		
2508	Math Is Fun 4		
2524	Math Is Fun 5		

因为部分实体活动课的取消,学校 给现有的活动课教室做了一些调整, 以便对教室更方便的管理。这里是 所有活动实体课教室的最新安排, 红色表明教室较第一周有所变动, 请家长相互转告。另外,我们也会 在学校大厅和教室的门上标明清楚。

Because of the cancellation of several inperson activity classes, the school has made some adjustments to the existing classrooms to facilitate the management. These are the latest arrangements for the in-person classrooms for all activities. Note that those courses marked in red indicate that the classroom has changed since the first week. Parents are kindly requested to inform each other. In addition, we will also mark clearly in the lobby and on the doors of the classrooms.

Note: Courses in red indicate a change of classroom different from Week 1.









## 第一周烹饪课汇报 Week 1 cooking class showcase

















## 第一周绘画1课汇报 Week 1 drawing 1 class showcase









郭老师招收的第一批CCS管乐团团员第一阶段各声部理想编制:

长笛FI 8人 单簧管CL 8人 萨克斯 Sax (bE调)4人/(bB调)4人 小号Trp 5人 长号Trb 5人 上低音号Euphonium 4人

打击乐Percussion 4人。

报名链接:

https://forms.gle/YuiuemWKeB65sHpu6 大家考虑成熟再报名,谢谢





在从事演奏工作之余,为普及音乐教育事业做出大量的工作。几十年来教授千余名铜管和长号学生,同时兼任中央音乐学院、南京艺术学院、星海音乐学院客座教授。







**郭浩与中央音乐学院的学生们 (2004** 

自 1999 年以来,先后为北京科技大学、中国农业大学、北京市海淀外国语学校、北京市万泉小学等组建及创办了管乐团、担任乐团的音乐指导及乐团指挥。



2004 年郭浩创办北京市海淀外国语学校 管乐团, 现乐团具有相当规模。以上为海淀外国语实验学校管乐团在维也纳金色大厅演出剧照。



CCS Band Director Mr. Hao Guo



中国国家交响乐团 首席长号

Chief trombone of the China National Symphony Orchestra(CNSO)

国家一级演员(正高、教授)

National First-Class musician (Senior Professional Title; Professor)

南京艺术学院音乐学院客座教授、

Guest professor of the Nanjing University of the Arts,

星海音乐学院特聘专家客座教授和贵州省管乐学会特聘专家等。

Guest professor of Xinghai Conservatory of Music and an invited expert of Guizhou Woodwind and Brass Society. 美国爱德华长号代言艺术家

Endorser combone (Edwards Instruments Co. and Vivezza Musical Instruments Co., Ltd)

























谢谢! Thank you!